
Årsmötesprotokoll för Kista FK
Datum: 2023-03-13
Plats: På plats i av SA Teknik Microservice AB utlånad lokal, samt med option på virtuellt 
webbmöte
Närvarande: 5 personer på plats, 2 virtuellt. Mötet inleddes med en bildvisning från Paris signerad 
Stefan Malmström.

§1. Kista Fotoklubbs ordförande Kai-Uwe Och öppnade mötet.
§2. Mötet ansåg årsmötet behörigt utlyst.
§3. Dagordningen godkändes.
§4. Kai-Uwe Och valdes till mötesordförande och Magnus Wedberg till mötessekreterare.
§5. Tonny Olsson valdes till justeringsman och tillika rösträknare.
§6. Styrelsens verksamhetsberättelse. Godkändes.
§7. Resultaträkningen godkändes.
§8. Revisorerna tillstyrkte att styrelsen skulle beviljas ansvarsfrihet för förvaltningen under 
verksamhetsåret.
§9. Mötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret.
§10. Motioner: Inga motioner har inkommit till årsmötet.
§11. Budgeten för år 2023 fastställdes. Eftersom den ekonomiska aktiviteten avvecklats har inget 
konkret budgetarbete skett och budget/resultat är därför satt till 0.
§12. Fastställande av årsavgift för år 2023 fastslogs. Beslut: ingen avgift (0 kr).
§13. Kai-Uwe Och valdes som ordförande för 1 år.
§14. Val av styrelseledamöter. Claes Edén och Stefan Malmström återvaldes.
§15. Val av 2 revisorer och 1 revisorssuppleant för vardera 1 år. Beslut:

Revisorer: Omval: Peter Mustel.
Omval: Jing-Hong Sundell.

Revisorssuppleant: Omval: Lars Forsgren.
§16. Magnus Wedberg och Peter Mustel valdes till valberedare för kommande år. 
Sammankallande: Magnus Wedberg.
§17. Övriga frågor.

 Månadens Bild-resultatet presenterades, tillsammans med den allra sista prisutdelningen 
(sista på grund av avvecklad ekonomi/budget). Tonny Olsson vann en överlägsen seger 
med totalt 24 poäng, medan Kai-Uwe Och och Rickard Göransson fick slåss om 
andraplatsen. Där vann Kai-Uwe med sina 14 poäng knappt över Rickards 12.

 Kai-Uwe presenterade ett förslag på aktivitet: Sollentuna Hembygdsförening vill ha 
fotografier utförda av ett historiskt intressant skåp, som förvaras i Landsnora Kvarn. 
Mötet uppdrog åt styrelsen att undersöka saken vidare, och eventuellt göra detta till 
aprilaktivitet, som just nu saknas..

§18. Mötet avslutades 20:33.
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